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Депутатське звернення
Щодо створення умов для забезпечення 
харчування дітей з лактазною недостатністю, 
непереносимості глютену, у дитячих садках, школах

Шановний Віталію Володимировичу!

До мене, як до депутата Київської міської ради , звернулися гр. Мамаева 
Ганна Олександрівна, яка проживає в квартирі № 65 будинку №41 
на вул. О. Теліги, стосовно актуальної проблеми, щодо харчування дітей з 
лактазною недостатністю, непереносимості глютену, алергією на глютен, 
целіакією в дошкільних навчальних закладах та школах. Відвідування садочку 
або школи є дуже проблематичним для таких дітей, оскільки там не 
забезпечують їх спеціальним харчуванням, а в основному дітей годують 
молочними і злаковими продуктами.. Дітям, які не можуть їх споживати, 
фактично дорога туди закрита . В дітей, в яких виявлено таке захворювання, 
спостерігається затримка фізичного і психічного розвитку і дуже важко 
адаптуватися в соціум, оскільки діти позбавлені повноцінного спілкування з 
ровесниками, що дуже впливає на їх розвиток. Без забезпечення
спецхарчуванням для дітей у закладах дошкільної і загальної середньої освіти, 
цим хворим дітям важко здійснювати своє право на освіту, що закріплено в ст. 
53 Конституції України.

В деяких містах України вже частково вирішено це питання на місцевому 
рівні. В місті Києві цю важливу задачу, я рахую, теж спроможні розв'язати.



Враховуючи зазначене прошу Вас доручити відповідним структурам 
адміністрації вивчити це питання, визначитись з кількістю дітей, які мають таке 
захворювання та створити умови для забезпечення їх харчування в 
дошкільних та навчальних закладах м. Києва.

Про результати розгляду прошу мене повідомити.
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